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l. Zebranię odbyło się w dniu 28 czerwca}OżIr. (początek godz. 1900) w siedzibie ZarząduOsi

,Dziedzice" przy ul. StraZackiej 1,

2. W zebraniu udział wzięli członkowie Zarządu: Adarn Hess, Teresa Stokłosińska, Agnieszka

Zagorska i Stanisław Pindel.

3. Podczas zebranta

a) odczytano treśc Protokołu nr 112021 z zebraniaZarządu w dniu 08.04.2021 r. i dokonano jego

j edno głośne go prz_vj ęci a w drodze gło sowani a.

b) omówiono interwencję przewodniczącego Zarządu rł,spralł,ie dzikiego wysl,piska śmieci przy

..Starej Winiarni" i jej pozytywnym skutku.

c) odczytano treść pisma do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w sprawie stanu

technicznego budynku ..Starej Winiarni" oraz zapoznano z odpowiedzią na rł,/tv pismo.

d) omówiono działaniazwlązane z budową plzepustu P-8 pod nasypem kolejow_vm i szeregiem

spotkań w tej sprawie w UM. siedzibie..Budimexu" oraz w terenie,

e) omówiono akcję wydawania naseczek dla nrieszkańców osiedla,

0 zapoznano członków Zarządlztreściąpisma mieszkańców ul. Wiślanej w sprawie jej

fatalnego stanu"

g) omówiono montaz 6 szt. koszy na śmieci na teręnie osiedla. pozostały 4 kosze do zabudowy.

h) omówiono korespondencję Powiatowego Lekarza Weterynarii r,ł sprawie ptasiej glypy,

stosowne informacje zostały wywieszone w gabiotce osiedlor,ł,ej,

i) zapoznano zebran.vch z treścią pisma Komisariatu Policji w sprawie naruszania przepisów

pojazdów poruszających się po ul. Legionów,
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j) poinformowano o treści 2 pism do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie osłon przy posesji z

ul. Legionów 7I orazprzycięciu koron drzew na odciŃu ul. Legionów od ul. Węglowej do

,mostu na Wiśle,

k) omówiono sprawę dobudowy punktów świetlnych na w/w odcinku drogi; powyższenaleĘ

umieścić w planach naptzyszły rok,

D przekazano do wiadomości treść pisma do ,,Budimexu" w sprawie przejazducięzkiego walca

po drogach osiedla oraz odpowiędźwlw fi.-y w tej sprawie,

m) omówiono spotkanie zainteresowanych stron w sprawie koncepcji organizacji ruchu na ul.

Strazackiej zuwzględnieniem potrzeb mieszkńców, firmy,,Kontur" oraz OSP ,,Dziedzice",

n) poinformowano o złożęniuw UM pisma w sprawie przejęciaprzez Gminę działek

stanowiących dro gę łączącą ul. Stalmacha z uI. Miarki,

o) poinformowano o piśmie RZSW w Bielsku-Białej, w którym instl.tucja ta podkreśla fachowe

Wczyszczenie rowów w rejonie Ochodzy ztęalizowane przęz drńów tutejszej OSP,

p) omówiono temat otganizacji spotkania integracyjnego dla seniorów oraz otgaflizacji,,Mikołaja

202I"

Na tym protokół zakończono.
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